
Datum: 25 augustus 2020 
Betreft: Schriftelijke vragen gebruik RoundUp 
 
Geacht college van Burgemeester & Wethouders, 
 
De afgelopen week heeft de fractie van GroenLinks via diverse mediakanalen vernomen dat 
bewoners hebben gesignaleerd dat door de Gemeente Amstelveen Roundup gebruikt wordt voor de 
bestrijding van onkruid en zich hier terecht zorgen over maken. Het bestrijdingsmiddel is 
kankerverwekkend en schadelijk voor mensen, dieren en andere gewassen. In 2017 is door de 
Europese Unie zelfs besloten om het gebruik nog voor een beperkte periode van vijf jaar toe te staan.  
 
Op 24 april 2013  is de door GroenLinks ingediende motie “Stoppen met RoundUp” aangenomen, 
waarin is vastgesteld dat het gebruik van het omstreden giftige onkruidbestrijdingsmiddel gestopt zal 
worden in 2014. Ondanks meerdere toezeggingen in het verleden wordt het omstreden 
bestrijdingsmiddel anno 2020, blijkbaar nog steeds gebruikt om o.a. de Japanse Duizendknoop en 
Berenklauw te bestrijden. Dit terwijl er voldoende alternatieven zijn om op een milieuvriendelijke 
manier te bestrijden. 
GroenLinks heeft  daarom de volgende vragen: 

1. Kan het college aangeven of daadwerkelijk uitvoering is gegeven aan de motie “Stoppen met 
RoundUp” uit 2013?  
Als nog geen uitvoering is gegeven aan de motie, de volgende vervolgvragen: 

a.  Waarom is hier niet voor gekozen? 
b. Voor welke gewassen wordt RoundUp nog gebruikt?  
c. Hoeveel liter wordt er nog gebruikt? 
d. Is het college zich ervan bewust dat nog steeds gebruik wordt gemaakt van een 

kankerverwekkend en schadelijk middel voor het bestrijden van onkruid, dit terwijl 
milieuvriendelijke alternatieven mogelijk zijn? 

2. Kan het college aangeven dat ze zich er hard voor wil maken om de gemeente Amstelveen 
een RoundUp-vrije gemeente te maken en hiermee ook te stimuleren dat andere bedrijven 
en particulieren het giftige middel niet meer aanbieden/ gebruiken? 
 

Met vriendelijke groet, 
 
Cheimaa Aouni 
 


